

WITH REGARD TO THIS MANUAL

This appliance is made in conformity with appropriate European Regulations in force, to protect the user wherever possible from potential hazards. Even if you are familiar with this type of appliance, carefully read this manual before use. Only use this appliance for the purpose it is designed for in order to prevent accidents and damage. Keep this manual close by for future consultation. If you should decide to give this appliance to other people, remember to also include these instructions.

The information provided in this manual is marked with the following symbols indicating:



INTENDED USE

- You can use the appliance to iron any kind of clothes, curtains and fabric following the instructions on the label, dry ironing or steam ironing. Iron fabrics using a stable surface both for supporting the fabrics and for setting down the iron when changing the garments.
- The appliance has been designed for home use only and must not be used for commercial or industrial purposes.
- Any other use of the appliance is not intended by the Manufacturer who does not accept any responsibility for damages of any kind caused by improper use of the appliance itself. Improper use also results in any form of warranty being forfeited.

RESIDUAL RISKS

Warning!
Danger of burns. The constructive characteristics of the appliance, covered by this publication, does not allow to protect the user from possible contact with the hot plate of the iron both during the intended use and in the minutes following its switching off. Furthermore, pay close attention when steam is being delivered and do not direct it towards the body parts or pets.

⚠️ Danger of injury. After you have turned off the iron and unplugged it from the socket-outlet, let it rest on a stable surface and above all out of the reach of children.

IMPORTANT SAFEGUARDS

READ THESE INSTRUCTIONS CAREFULLY.

We decline any responsibility resulting from misuse or any use other than those covered in this booklet.

We suggest you keep the original box and packaging, as our free-of-charge service does not cover any damage resulting from inadequate packaging of the product when this is sent back to an Authorised Service Centre.

This appliance can be used by persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved.

⚠️ Danger for children
This appliance can be used by children aged from 8 years if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved.

Keep children away from packaging materials.

Children shall not play with the appliance.

Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.

Keep the iron and its cord out of reach of children less than 8 years of age when it is energized or cooling down.

Do not leave the packaging near children because it is potentially dangerous.

⚠️ Risk of electric shock
Before plugging the appliance into the mains socket, ensure that the voltage shown on the rating plate matches the local voltage supply.

Always connect the appliance to an earthed socket.

Do not start ironing if your hands are wet or if you are barefoot.

Do not leave the appliance unattended when it is connected to the power source, disconnect the

- power cord from the socket after every use.
- The device and the power cable must be kept away from hot surfaces and sharp edges.
- We suggest to not use adapters, multiple sockets and extension cords.
- Remove the plug from the power outlet before cleaning or maintenance.
- Do not immerse the appliance in water or other liquids.
- Do not operate the appliance when there are no signs of visible damage on it or on the power cable, or when the appliance has been dropped.
- Do not use the appliance if the power cord or the plug are damaged, or if the appliance is faulty. To prevent any accident, all repairs, including the replacement of the power cord, must be carried out by an Authorised Service Centre or by suitably qualified personnel.

Never use pure demineralized water.

Use the anti-scale cartridge
If you want the appliance to work properly, proceed as follows before the use: it is necessary to remove the anti-scale bag from the cartridge. The resin has to be cleaned once a week, as follows: remove the resin bag from the anti-scale cartridge. Prepare 500 ml of water and dissolve in it 10% salt. Immense the resin bag in the mix for two hours.

Note
Do not use sparkling (carbonated) water.

The appliance is ideally intended to function with medium hardness water (10°c circa, corresponding to a calcium carbonate concentration of 100 mg/l circa). Ask the authorities in your area where the closest collection point to you is located. In the case of particularly calcareous waters (with hardness greater than 20°c) use a mixture composed of 50% of tap water and 50% of demineralized water.

The iron must be placed only on its rest. The appliance must be used and left at rest on a stable surface.

⚠️ Danger of burns
Do not use sparkling (carbonated) water.

Never leave the appliance unattended when it is connected to the power supply.

Turn on the appliance only when it is in working position.

Choose an adequately illuminated and clean room with easily accessible power outlet.

During the use place the appliance on an horizontal surface. The iron must be placed only on its rest.

The appliance must be used and left at rest on a stable surface.

⚠️ Danger of burns

Never try to iron garments being worn.

Do not touch the metal parts of the iron when in operation and for several minutes after it is turned off since it could cause burns.

Do not aim the jet of steam towards parts of the body or pets.

⚠️ CAUTION: hot surface

⚠️ Danger of material damage

Place the appliance on a work surface that bears a temperature of at least 90°C/194°F. Do not place the appliance on delicate surfaces.

Do not place iron on top of the power cord when it is hot. When the iron is hot, do not rest it onto the connecting cable or the power cord. Take special care in ensuring that the cable and the cord do not come into contact with the soleplate when it is hot.

Always disconnect the plug, without pulling the power cable.

Do not leave the appliance exposed to weathering (rain, sun etc.).

The anti-scale cartridge purifies water from substances harmful to the iron, therefore it allows to use ordinary tap water. The anti-scale cartridge must be replaced every 3 months or more often if your tap water is very hard. To replace the cartridge contact an Authorized Service Center.

For proper disposal of the product in accordance with the European Directive 2012/19/EU please read the dedicated leaflet attached to the product.

Declaration of conformity (see chapter Declaration of conformity): Products marked with this symbol meet all applicable Community regulations for the European Economic Area.

SAVE THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE.

DESCRIPTION OF THE APPLIANCE

- A - Tank
- B - Anti-scale cartridge compartment
- C - Base
- D - Iron stand
- E - Power cord
- F - Cable connecting the iron to the appliance
- G - Continuous steam blocking cursor
- H - Steam button
- I - Iron temperature control indicator light
- J - Thermostat knob
- K - Soleplate
- L - Anti-scale cartridge
- M - Steam adjustment knob
- N - Indicator light

INSTRUCTIONS FOR USE

When using the iron for the first time, test it on an old piece of fabric to ensure that the sole plate and water tank are completely clean. The first time the iron is used, after filling the tank, press the continuous steam dispensing button (G) until the iron generates steam (about one minute) Fig. 7. Proceed as follows after removing the appliance from the box.

DRY IRONING

Warning!

To avoid damaging the pump, never operate the appliance without any water in the tank, even for dry ironing. Do not add any additives or chemicals (such as for example, amides, starches, perfume or other). Otherwise, the warranty may be revoked.

In order to dry iron, i.e. without steam, after connecting the appliance to the mains supply, simply set the thermostat knob (J) to the desired temperature without pressing the steam button (H). The heating-on light (I) turns on. When the indicator light (I) turns off, the iron is ready to use.

Filling the tank before use

Electric shock risk!

Make sure the appliance is unplugged from the power supply before filling the tank with water.

The possible presence of water, condensate or moisture in the tank indicates only that the appliance has been tested. The product functions with normal tap water. Remove the tank from its seat (Fig. 2). Remove the anti-scale cartridge (L) from the tank (Fig. 2). Take the tank to the sink and fill it with water directly from the tap through the hole (Fig. 3). Fit the tank into its seat. If the tank remains without water, you will notice a vibration and a louder noise. Turn off the appliance and fill the tank as described above.

⚠️ Risk of electric shock
Before plugging the appliance into the mains socket, ensure that the voltage shown on the rating plate matches the local voltage supply.

Always connect the appliance to an earthed socket.

Do not start ironing if your hands are wet or if you are barefoot.

Do not leave the appliance unattended when it is connected to the power source, disconnect the

power cord from the socket after every use.

Insert the anti-scale cartridge into the tank (Fig. 4). Fit the tank into its seat.

Note

NEVER fill the tank beyond the MAX level. Do not put vinegar, decalcifying products or other additives in the tank; Otherwise, the warranty may be revoked.

Never use pure demineralized water.

Use the anti-scale cartridge

If you want the appliance to work properly, proceed as follows before the use: it is necessary to remove the anti-scale bag from the cartridge. The resin has to be cleaned once a week, as follows: remove the resin bag from the anti-scale cartridge. Prepare 500 ml of water and dissolve in it 10% salt. Immense the resin bag in the mix for two hours.

Note

Do not use sparkling (carbonated) water.

The appliance is ideally intended to function with medium hardness water (10°c circa, corresponding to a calcium carbonate concentration of 100 mg/l circa).

Ask the authorities in your area where the closest collection point to you is located.

Divide the article to be ironed according to the types of material: wool with cotton, wool with cotton with cotton and zippers.

Because the iron heats up much more quickly than it cools down, it is advisable to start with those fabrics which require lower temperatures and move on to those which require progressively higher temperatures. If the material is made up of more than one type of fibre, always set the temperature to the fibre which requires less heat. For example, if the material is made up of 70% synthetics and 30% cotton, set the temperature control to position (+) (see table) without steam, that is, the temperature for synthetic fabrics.

⚠️ Danger of burns

Never try to iron garments being worn.

Do not touch the metal parts of the iron when in operation and for several minutes after it is turned off since it could cause burns.

Do not aim the jet of steam towards parts of the body or pets.

⚠️ CAUTION: hot surface

⚠️ Danger of material damage

Place the appliance on a work surface that bears a temperature of at least 90°C/194°F. Do not place the appliance on delicate surfaces.

Do not place iron on top of the power cord when it is hot. When the iron is hot, do not rest it onto the connecting cable or the power cord. Take special care in ensuring that the cable and the cord do not come into contact with the soleplate when it is hot.

Always disconnect the plug, without pulling the power cable.

Do not leave the appliance exposed to weathering (rain, sun etc.).

The anti-scale cartridge purifies water from substances harmful to the iron, therefore it allows to use ordinary tap water. The anti-scale cartridge must be replaced every 3 months or more often if your tap water is very hard. To replace the cartridge contact an Authorized Service Center.

For proper disposal of the product in accordance with the European Directive 2012/19/EU please read the dedicated leaflet attached to the product.

Declaration of conformity (see chapter Declaration of conformity): Products marked with this symbol meet all applicable Community regulations for the European Economic Area.

SAVE THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE.

DESCRIPTION OF THE APPLIANCE

A - Tank

B - Anti-scale cartridge compartment

C - Base

D - Iron stand

E - Power cord

F - Cable connecting the iron to the appliance

G - Continuous steam blocking cursor

H - Steam button

I - Iron temperature control indicator light

J - Thermostat knob

K - Soleplate

L - Anti-scale cartridge

M - Steam adjustment knob

N - Indicator light

INSTRUCTIONS FOR USE

When using the iron for the first time, test it on an old piece of fabric to ensure that the sole plate and water tank are completely clean. The first time the iron is used, after filling the tank, press the continuous steam dispensing button (G) until the iron generates steam (about one minute) Fig. 7. Proceed as follows after removing the appliance from the box.

DRY IRONING

Warning!

To avoid damaging the pump, never operate the appliance without any water in the tank, even for dry ironing. Do not add any additives or chemicals (such as for example, amides, starches, perfume or other). Otherwise, the warranty may be revoked.

In order to dry iron, i.e. without steam, after connecting the appliance to the mains supply, simply set the thermostat knob (J) to the desired temperature without pressing the steam button (H). The heating-on light (I) turns on. When the indicator light (I) turns off, the iron is ready to use.

Filling the tank before use

Electric shock risk!

Make sure the appliance is unplugged from the power supply before filling the tank with water.

The possible presence of water, condensate or moisture in the tank indicates only that the appliance has been tested. The product functions with normal tap water. Remove the tank from its seat (Fig. 2). Remove the anti-scale cartridge (L) from the tank (Fig. 2). Take the tank to the sink and fill it with water directly from the tap through the hole (Fig. 3). Fit the tank into its seat. If the tank remains without water, you will notice a vibration and a louder noise. Turn off the appliance and fill the tank as described above.

⚠️ Risk of electric shock

Before plugging the appliance into the mains socket, ensure that the voltage shown on the rating plate matches the local voltage supply.

Always connect the appliance to an earthed socket.

Do not start ironing if your hands are wet or if you are barefoot.

Do not leave the appliance unattended when it is connected to the power source, disconnect the

power cord from the socket after every use.

Insert the anti-scale cartridge into the tank (Fig. 4). Fit the tank into its seat.

Note

NEVER fill the tank beyond the MAX level. Do not put vinegar, decalcifying products or other additives in the tank; Otherwise, the warranty may be revoked.

Never use pure demineralized water.

Use the anti-scale

ZU DIESER BEDIENUNGSANLEITUNG

Auch wenn die Geräte entsprechend der geltenden Europäischen Normen hergestellt wurden und daher alle potentiell gefährlichen Teile geschützt sind, müssen, um Unfälle und Schäden zu vermeiden, diese Hinweise aufmerksam gelesen und das Gerät nur für den Zweck verwendet werden, für den es vorgesehen wurde. Die Bedienungsanleitung auch für späteres Nachschlagen stets griffbereit aufbewahren. Soll dieses Gerät an andere Personen abgegeben werden, bitte daran denken, auch die Bedienungsanleitung mit auszugeben.

In dieser Bedienungsanleitung aufgeführten Informationen sind mit den nachstehenden Symbolen gekennzeichnet, die auf folgendes hinweisen:



VORGESEHENER GEBRAUCH

• Sie können Ihr Gerät zum Bügeln von Kleidungsstücken jeder Art, Vorhängen und Textilien verwenden. Dabei die auf dem Aufkleber angegebenen Anleitungen befolgen, sei es trocken als auch mit Dampf. Zum Bügeln empfehlen wir, eine feste Unterlage zu verwenden, sowohl als Auflage der Stoffe als auch zum Abstellen des Bügeleisens beim Wechseln der Kleidungsstücke.

• Das Gerät ist nur für den Haushalt vorgesehen und darf nicht für gewerbliche oder industrielle Zwecke verwendet werden.

• Jeder andere Einsatz ist nicht vom Hersteller vorgesehen. Der Hersteller übernimmt daher keinerlei Haftung für jegliche Art von Schäden, die durch einen ungeeigneten Einsatz des Gerätes verursacht werden. Bei einem ungeeigneten Einsatz verfallen alle Garantieansprüche.

RESTRISKEN

Achtung! Verbrennungsgefahr. Die Baumerkmale des Geräts, das in diesem Handbuch vorgestellt wird, gestatten es nicht, den Benutzer von einem möglichen Kontakt mit der heißen Bügelsohle zu schützen, sowohl während der gebrauchsformen Anwendung als auch einige Minuten nach dem Ausschalten. Wir raten außerdem zu äußerster Vorsicht bei der Abgabe von Dampf. Den Dampfstrahl nie auf Körperteile oder auf Haustiere richten.

Verletzungsgefahr. Nach dem Ausschalten des Bügeleisens, und nachdem der Stecker aus der Steckdose gezogen wurde, das Bügeleisen auf einer festen Unterlage abkühlen lassen. Dabei vor allem aufpassen, dass das Gerät für Kinder unzugänglich ist.

WICHTIGE SICHERHEITSHINWEISE

DIE BEDIENUNGSANLEITUNG VOR DEM GEBRAUCH AUF- MERKSAM LESEN.

• Wir übernehmen keine Haftung bei einem fälschen oder in dieser Anleitung nicht vorgesehenein Einsatz.

• Wir empfehlen die Originalverpackungen aufzubewahren, da die kostenlose Leistung des Kundendiensts für Transportschäden, die durch falsche Verpackung bei der Spedition zum Kunden entstehen, nicht vorgesehen ist.

• Dieses Gerät kann von Personen mit verringerten physischen, sensorischen oder mentalen Fähigkeiten oder Mangel an Erfahrung und Wissen benutzt werden, wenn sie beaufsichtigt oder bezüglich des sicheren Gebrauchs des Gerätes unterwiesen wurden und die daraus resultierenden Gefahren verstehen.

! Gefahr für Kinder

• Dieses Gerät kann von Kindern ab 8 Jahren und darüber benutzt werden, wenn sie beaufsichtigt oder bezüglich des sicheren Gebrauchs des Gerätes unterwiesen wurden und die daraus resultierenden Gefahren verstehen.

• Kinder vom Verpackungsmaterial fernhalten.

• Kinder dürfen mit dem Gerät nicht spielen.

• Die in dieser Anleitung beschriebenen Reinigungs- und Wartungseingriffe dürfen nicht von Kindern ohne die Überwachung eines Erwachsenen ausgeführt werden.

• Das Bügeleisen beim Abkühlen und das angeschlossene Versorgungskabel immer außerhalb der Reichweite von Kindern unter 8 Jahren aufbewahren.

• Die Verpackung sollte von Kindern fernhalten, da diese eine mögliche Gefahrenquelle bilden.

! Stromschlaggefahr

• Bevor das Gerät angeschlossen wird, muss kontrolliert werden, ob die Netzspannung mit den Angaben auf dem Typenschild des Geräts entspricht. Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose immer trennen.

• Das Gerät und das Anschlusskabel müssen weit von heißen Oberflächen und scharfen Kanten gehalten werden.

• Den Gebrauch von Adaptern, Mehrsteckdosen bzw. Verlängerungskabeln vermeiden.

• Vor jeder Wartung oder Reinigung, den Stecker aus dem Gerät ziehen.

• Das Gerät nie in Wasser oder andere Flüssigkeiten laufen.

• Das Gerät nicht im Betrieb setzen, wenn das Gerät selbst oder das Anschlusskabel sichtliche Schäden aufweisen oder wenn das Gerät gestutzt ist. Das Gerät darf nicht benutzt werden, wenn das Stromkabel oder der Stecker beschädigt sind.

Um Gefahren zu vermeiden, müssen alle Reparaturen, einschließlich Austausch des Stromkabels, vom Kundendienst oder einem Fachelektriker ausgeführt werden.

! Schadensgefahr wegen anderer Ursachen

• Das Gerät nie unbeaufsichtigt lassen solange es am Stromnetz angeschlossen ist.

• Das Gerät nur einschalten, wenn es sich in Betriebsposition befindet.

• Einen ausreichend beleuchteten, sauberen Raum wählen. Dabei muss die Stromsteckdose leicht zugänglich sein.

• Nach jedem Gebrauch das Gerät auf einer horizontalen Fläche stellen. Das Bügeleisen darf nur auf seinem Stellrost stehen.

• Kein Essig, Entkalkungsmittel oder andere Zusätze in den Tank füllen; Andernfalls verfallen die Garantieansprüche.

• Niemals reines destilliertes Wasser verwenden.

Die Antikalk-Kartusche verwenden

Wenn Sie möchten, dass das Gerät weiter korrekt funktioniert, vor dem Gebrauch wie folgt vorgehen: Die Antikalk-Tüte soll aus der Kartusche entfernt werden. Das Harz muss einmal in der Woche wie folgt gereinigt werden: Die Harztüte aus der Antikalk-Kartusche herausziehen. 500 ml Wasser vorbereiten und 10% des Salzes im Wasser lösen. Die Harztüte in der Mischung stundenlang eintauchen.

Anmerkung

Kein Sprudelwasser verwenden (mit zugefügtem Kohlendioxid).

Idealerweise ist das Gerät entwickelt worden, um Wasser mittlerer Härte zu funktionieren (ca. 10°f), was eine Kalziumkarbonatkonzentration von ca. 100 mg/l entspricht.

Erkundigen Sie sich bei Ihren lokalen zuständigen Behörden über die Ihnen nächstgelegene Sammelleitung.

Bei besonders kalkhaltigem Wasser (mit einer Wasserhärte von mehr als 20°f) ein Gemisch aus 50% Leitungswasser und 50% destilliertem Wasser verwenden.

Die Garantieleistungen decken keine Schäden ab, die durch Kalk verursachten Verstopfungen entstanden sind.

Einschalten des Gerätes

! Stromschlaggefahr

• Den Zustand des Anschlusskabels Ihres Bügeleisens vorm Gebrauch regelmäßig überprüfen und im Fall von Schäden zur nächstgelegenen Kundendienststelle bringen und nur durch Fachpersonal auswechseln.

• Das heißes Bügeleisen nicht auf das Anschlusskabel stellen. Die heiße Bügeleise stellen Sie auf den Anschluss- oder Verbindungsstabellen stellen, und darauf achten, dass diese die heiße Bügelfläche nicht berühren.

• Den Stecker aus der Steckdose trennen, ohne am Anschlusskabel zu ziehen.

• Kein Essig, Entkalkungsmittel oder andere parfümierte Substanzen in den Tank füllen. Andernfalls verfallen die Garantieansprüche.

• Das Gerät nicht der Witterung ausgesetzt lassen (Regen, Sonne, usw.).

• Die Antikalk-kartusche entfernt die Wasserschäden, die das Bügeleisen beschädigen könnten. Sie können also einfaches Leitungswasser verwenden. Die Antikalk-Kartusche muss jeden dritten Monaten ersetzt werden oder öfter, wenn das Leitungswasser sehr hart ist. Um die Kartusche zu ersetzen, wenden Sie sich an einen autorisierten Service Center.

• Für die korrekte Entsorgung des Geräts entspricht die EG-Richtlinie 2012/9/EU verweißt man auf die dem Gerät beigelegten Anweisungen.

CE Konformitätserklärung (siehe Kapitel Konformitätserklärung): Mit diesem Symbol gekennzeichnete Produkte erfüllen alle

• DIE BEDIENUNGSANLEITUNG STETS GUT AUFBEWAHREN.

GERÄTEBESCHREIBUNG

A - Wassertank

B - Fach für Antikalk-Kartusche

C - Ablage

D - Bügelenablage

E - Anschlusskabel

F - Verbindungsstab Bügeleisen/Gerät

G - Sperrfalte für Dauer dampf

H - Dampfschalter

I - Kontrolllampe Bügelsehittemperatur

J - Temperaturregler

K - Bügelsohle

L - Antikalk-kartusche

M - Dampfregler

N - Kontrolllampe

BEDIENUNGSANLEITUNG

Beim erstmaligen Gebrauch des Bügeleisens sollte es zunächst auf einem alten Stoffstück ausprobiert werden, um zu prüfen, dass die Bügelsohle und Wasserbehälter vollständig sauber sind. Beim erstmaligen Gebrauch muss, nachdem der Tank gefüllt ist, der Dampfstrahl (G) solange gedrückt werden, bis das Bügeleisen Dampf abgibt (ungefähr eine Minute) (Abb. 7). Das Gerät aus dem Tank entfernen (Abb. 2). Den Behälter in seinen Sitz (Abb. 2) einsetzen. Die Antikalk-Kartusche (L) aus dem Tank entfernen (Abb. 2). Den Behälter

Auffüllen des Wassertanks während des Gebrauchs

Bevor Sie den Tank mit Wasser auffüllen, das Gerät ausschalten und den Stecker des Versorgungskabels aus der Steckdose ziehen. Den Behälter in seinen Sitz (Abb. 2) einsetzen. Das Bügeleisen auf der Bügelenablage abkühlen lassen und das Gerät wegstellen. Dabei

NACH DEM BÜGELN

Um das Gerät auszuschalten, ziehen Sie den Stromstecker aus.

Das Bügeleisen auf der Bügelenablage abkühlen lassen und das Gerät wegstellen. Dabei

über einem Waschbecken durch die entsprechende Öffnung direkt mit Leitungswasser füllen (Abb. 3). Die MAX-Markierung nicht überschreiten. Die Antikalk-Kartusche (L) in den Tank einfügen (Abb. 4). Den Tank in seinen Sitz einsetzen.

• Bleibt den Tank ohne Wasser, kann eine Vibration und ein lautes Geräusch wahrgenommen. Das Gerät ausschalten und den Behälter wie oben beschrieben mit Wasser füllen.

TROCKEN BÜGELN

! Achtung!

Vor dem Auffüllen des Wassertanks, bitte prüfen, dass das Gerät aus dem Versorgungsnetz getrennt ist.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose angeschlossen werden.

• Nicht mit dem Bügeln anfangen, wenn Sie nasse Hände oder nackte Füße haben.

• Das Gerät nie unbewacht lassen, wenn es am Stromnetz verbunden ist. Nach dem Gebrauch das Anschlusskabel aus der Steckdose trennen.

• Das Gerät muss an eine geerdete Steckdose